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   V naši obecní knihovně se nám hromadí knihy, které jsou již vyřazené nebo nám je někdo daroval. Je nám líto tyto 

knihy znehodnotit a vyhodit, vždyť každá kniha má svou duši, a tak jsme přemýšleli, kam s nimi. Pan starosta dostal 

moc krásný nápad, jak využít místnost vedle autobusové zastávky. Umístíme zde venkovní knihovničku. Skvělý nápad, 

moc za něj děkuji, a tak pan Miloš a pan Petr místnost vymalovali, navezli staré knihovní regály a nanosili knihy. My 

už jsme knihovničku jen doladili, nanosili další knihy, stoleček, křesla, pověsili záclonu.  

   V této knihovničce si můžete půjčit knihy bez registrace, poplatku, přinést jinou knihu, kterou již doma nechcete, nebo 

pokud se vám některá kniha opravdu líbí, můžete si ji ponechat. Prosíme jen, chovejte se zde ke knihám slušně, udržujte 

pořádek, ať je zde návštěvníkům hezky. :) 

Alena BARTOŠOVÁ 



Společenská kronika 
 
 

Všem jubilantům, kteří v měsících říjen, listopad a 

prosinec oslaví své narozeniny, srdečně 

BLAHOPŘEJEME! 
 

60 let Alena Bartošová 

65 let Jitka Sedláčková 

70 let Eva Sýkorová 

75 let Lidmila Košňarová 

84 let Oldřich Machata 

87 let Růžena Jirečková 

 
V červenci se narodil Oliver Nunvář a v srpnu 

Oliver James Crake. Rodičům gratulujeme. 

 

V červenci jsme se rozloučili s panem Václavem 

Andrlem, v srpnu s panem Václavem Dostálem. 
  

 

Střípky ze zasedání zastupitelstva 
 

Tyto informace jsou uváděny z důvodu přehlednosti 

a ochrany osobních údajů ve zkrácené formě, každý 

občan má právo nahlédnout na obecním úřadě do 

zápisů ze zasedání a zjistit tak veškeré podrobnosti 

o průběhu zasedání a schválených usneseních. 

Obsah rozpočtových opatření je zveřejněn 

na webových stránkách pod záložkou úřad obce. 

 

Zasedání zastupitelstva obce ze dne 27. 07. 2022 

   

Zastupitelstvo obce schvaluje (vydává/souhlasí): 

 

 Uzavření dodatku č. 1 Smlouvy o zajištění 

svozu, třídění, recyklace a odstranění 

komunálního dopadu s fy Technické služby 

Hlinsko s.r.o.; 

 rozpočtové opatření obce č. 3/2022; 

 změnu rozpočtu Základní školy a Mateřské 

školy Budislav, okres Svitavy č.1/2022 

 uzavření kupní smlouvy na prodej pozemku 

p.č. 857/2;  

 uzavření smlouvy na poskytnutí dotace 

z Pardubického kraje na akci Splašková tlaková 

kanalizace a ČVO Budislav; 

 uzavření smlouvy o poskytnutí dotace 

Mikroregionu Litomyšlsko-Desinka na akci 

„Úprava veřejných prostranství v regionu 

Desinka – obec Budislav“; 

 uzavření smlouvy o dílo s fy GARDEN 

SERVIS na akci „Úprava veřejných 

prostranství v regionu Desinka – obec 

Budislav“; 

 uzavření smlouvy na prodej částí pozemku 

p.č. 394/1.   

 

Zasedání zastupitelstva obce ze dne 24. 08. 2022 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje (vydává/souhlasí): 

 

 Uzavření Dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo 

uzavřené mezi obcí Budislav a fy Společnost 

pro Budislav, týkající změn v rozsahu akce 

„Tlaková splašková kanalizace a ČOV 

Budislav“, kterou se mění cena za provedené 

dílo; 

 uzavření kupní smlouvy na prodej pozemku 

p.č. 142/13; 

 uzavření kupní smlouvy na prodej pozemků 

p.č. 219/29 a 219/30; 

 uzavření Smlouvy o dílo s fy SWIETELSKY 

stavební s.r.o., na zpevnění ploch opravu 

místních komunikací, která není součástí 

dodávky oprav po akci Tlaková splašková 

kanalizace a ČOV Budislav;  

 cenovou nabídku a uzavření Smlouvy o dílo 

s fy SWIETELSKY stavební s.r.o., na 

vícepráce spojené s opravami místních 

komunikací. 

 

Zamítlo usnesení: 

 

 O žádosti na prodloužení asfaltového povrchu 

místní komunikace, mimo plánované opravy. 

 

Diskuze: 

 

 Řešení energetické soběstačnosti obce. 

Zasedání zastupitelstva obce ze dne 21. 09. 2022 

   

Zastupitelstvo obce schvaluje (vydává/souhlasí): 

 

 Se zapojením do projektu „Sociální 

automobil“, který připravuje Farní charita 

Dolní Újezd a poskytnutí daru na jeho pořízení; 

 návrh zprávy o uplatňování územního plánu 

obce Budislav za období 2018 - září 2022; 

 rozpočtové opatření č. 4/2022; 

 provozní řád Tlakové splaškové kanalizace 

a ČOV Budislav; 

 výši cenové nabídky na opravy místní 

komunikace pod kulturním domem a ke 

hřbitovu a prostor před hasičskou zbrojnicí; 

 uzavření Dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo 

uzavřené mezi obcí Budislav a fy Společnost 

pro Budislav, týkající změn v rozsahu akce 

„Tlaková splašková kanalizace a ČOV 

Budislav“, kterou se mění cena za provedené 

dílo; 

 

Luboš ŠPLÍCHAL 



Poděkování 

Děkuji končícímu zastupitelstvu za službu v uplynulém 

čtyřletém období, kterou vykonávalo pro naše 

spoluobčany a obec. Není potřeba jmenovat jednotlivce. 

Každý může vidět výsledky, které za konkrétními 

zastupiteli stojí. Oni nejsou některé práce tak vidět, ale 

i tak jsou velice důležité. Děkuji výjezdové jednotce 

obce Budislav za jejich záslužnou činnost nejen pro naši 

obec. Děkuji také paní Souškové za práci ve sboru pro 

občanské záležitosti a kostelníkovi panu Košňarovi. 

Děkuji všem spolkům, kteří se věnují kulturnímu 

a společenskému dění v obci a všem spoluobčanům, 

chatařům a chalupářům, kteří pomáhají při zkrášlování 

naší malebné obce Budislav. 

 

Nově zvolení zastupitelé obce Budislav 

Ve dnech 23. 9. a 24. 9. 2022 jste si zvolili nové 

zastupitelé obce Budislav 

Volební strana č.1 – STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ 

1. Miloš Rejman 135 hlasů 

2. Miluše Tmejová 131 hlasů 

3. Luboš Šplíchal 129 hlasů 

4. Jan Pechanec 123 hlasů 

5. Pavel Jireček 97 hlasů 

Volební strana č.2 – BudiSlaváci 

1. Alena Bartošová 104 hlasů 

2. Václav Pechanec 91 hlasů 

3. Milan Švec 75 hlasů 

4. Lucie Rejmanová 84 hlasů 

Všem nově zvoleným zastupitelům gratuluji. 

 

Kanalizace 

Na stavbě kanalizace jsou položeny všechny tlakové 

řady v celkové délce 4416 m. Jsou též položeny všechny 

vedlejší řady v celkové délce 1721 m a jsou osazeny 

všechny domovní čerpací jímky v počtu 97 kusů. 

Osazuje se technologie DČJ, celkem je vystrojeno 90 ks 

DČJ. Na objektu ČOV byla provedena zkouška 

technologie. Zbývá dokončit venkovní terénní úpravy, 

oplocení, zpevněné plochy a komunikace. Zkušební 

provoz ČOV byl spuštěn 1. října. Po tomto datu se 

postupně budou napojovat nemovitosti na DČJ. Po 

napojení je třeba, aby majitel nemovitosti zavolal na tel: 

603354241, a my si propojení nafotíme. Poté se otevře 

šoupátko, které je před DČJ a bude se moci spustit 

mechanika na ovládání čerpadla. 

 Komunikace 

Jak jste již všichni zaznamenali, byly opraveny veškeré 

komunikace po budování kanalizace. Chtěl bych 

požádat spoluobčany, chataře a chalupáře, aby 

dodržovali rychlost na místních komunikacích, kde je 

převážně obytná zóna a zde máme dodržovat 20 km 

rychlost. Nyní využívají opravené komunikace naše děti 

a vnoučata, která se zde prohánějí na kolech 

a koloběžkách a nikdo si nepřejeme, aby došlo k úrazu. 

Ano, jsou možnosti, jak zabránit rychlé jízdě, ale je to 

finančně náročné a na zimu je třeba retardéry 

odinstalovat kvůli zimní údržbě. Nejjednodušší 

a nejlevnější je jezdit s rozumem.  



Obec Budislav pořádá zájezd do Prahy 

do divadla Broadway na muzikál Láska 

nebeská. Představení bude v sobotu 

22.10. 2022 od 18:00 hod. Čas odjezdu 

bude upřesněn. Cena za vstupenky 

včetně dopravy autobusem je 650 Kč. 

Případní zájemci se mohou hlásit 

na obecním úřadě. Ještě je volných cca 

10 vstupenek. 

 

Kronikář 

Obec Budislav hledá 

nového kronikáře/ 

kronikářku. Kdo by měl 

zájem psát kroniku obce 

Budislav, ať se přihlásí na 

OÚ. Podrobné informace o obsahu 

a odměně podá účetní nebo starosta. 

 

Svoz odpadu 

Svoz nebezpečného 

a velkoobjemového 

odpadu se uskuteční 

ve čtvrtek 20. 10. od 16:00 do 18:00 hod. 

na točně autobusu před hasičskou 

zbrojnicí. Upozorňujeme na nutnost 

předání odpadu osobně pracovníkům 

svozové firmy. 
 

Škola 

Na škole byl o prázdninách čilý ruch. Hned 

1. července jsme začali s výměnou 

elektroinstalace. Ve třídách, v ředitelně 

a v mateřské škole jsme vyměnili trubicové 

zářivky za zářivky ledkové. Josef a Jan 

Pechancovi pomohli vysekat drážky pro 

novou elektroinstalaci. Tu provedl Petr 

a Filip Lněničkovi z Litomyšle. 

Od 4. července nastoupila firma Jaroslava 

Melši na budování nové kanalizace 

z kuchyně. Firma také vyměnila část 

vodovodních rozvodů v kuchyni. Položila 

novou dlažbu na dolních chodbách, 

sociálních zařízení a kotelně. Také zapravila 

veškeré drážky po elektroinstalaci. Poté 

nastoupili malíři Jaroslav Chaun a Pavel 

Briol, kteří vymalovali obě třídy, ředitelnu 

a mateřskou školku. V obou třídách 

přebrousil a nalakoval podlahy Pavel 

Dachovský a nakonec manžel paní ředitelky, 

Martin Vilček, nainstaloval ve třídách 

a v ředitelně nové rozvody pro internet. 

Děkuji všem za kvalitně a rychle odvedenou 

práci.  

Luboš ŠPLÍCHAL 



Zprávičky z naší školy a školičky  

Hola hola, škola volá! Prázdniny nám skončily a tak 

jsme se 1. září všichni sešli ve školních třídách. A že 

jsme se do naší školy i školičky velice těšili! Přes 

prázdniny bylo ve škole rušno. Třídy prošly renovací 

podlah, proběhla výměna elektroinstalace, 

zmodernizovalo se datové připojení, do školky byl 

pořízen nový nábytek a prostory školních tříd i školky 

byly vymalovány. Budova školy se také napojila ke 

kanalizaci. Z této rekonstrukce máme obrovskou radost 

a děkujeme všem, kteří se na ní podíleli! 

Ve škole jsme přivítali dva nové prvňáčky, které v jejich 

velký den doprovodili rodiče a prarodiče.   

Žáci si po zbytek dne vyprávěli své zážitky z prázdnin, 

kdo kde byl, co kde zažil a jak se měl. Od druhého 

zářijového týdne už jsme se plně vrhli do opakování 

učiva. Začátkem září jsme se jeli podívat do záchranné 

stanice Pasíčka v Boru u Skutče. Dozvěděli jsme 

se zajímavé informace o životě motýlů, jak je chránit 

a vytvářet jim vhodné podmínky pro život. Následně 

jsme si s paní ošetřovatelkou prohlédli expozici zvířat, 

která mají různé handicapy a již se nemohou vrátit 

do volné přírody. O každém zvířeti nám paní 

ošetřovatelka řekla, jak a proč se k nim dostalo, jak 

dlouho již u nich je. Také nám důrazně kladla na srdce, 

že nikdy nemáme krmit cizí zvířata. Pro žáky byla tato 

návštěva velmi přínosná a snad si z ní odnesli 

co nejvíce. O týden později jsme se zúčastnili 

oblastního kola v přespolním běhu v Litomyšli. Naši 

běžci dali do výkonu maximum svých sil a ostudu 

si rozhodně neudělali.  

Od konce září nás čeká plavecký výcvik v městském 

bazénu v Litomyšli, kam budeme dojíždět na deset 

lekcí.   

Ve školce jsme také přivítali nové malé kamarády 

z Budislavi a okolí. Celým školním rokem nás bude 

provázet náš školkový maskot, lesní skřítek Budníček. 

Společně s ním a s jeho kamarády zvířátky objevujeme 

okolí naší školky, učíme se, jak se chovat k přírodě, 

ke kamarádům. Nyní se těšíme, až nám začne čarovat 

podzim a budeme si moci hrát ve spadaném listí, tvořit 

a vyrábět z podzimních přírodnin a pozorovat přírodu, 



jak se mění a připravuje na zimu. Nerozhodí nás ale ani 

deštík, venku si to umíme užít za každého počasí. 

Oblékneme pláštěnky, nasadíme holínky a hurá do 

kaluží! Od konce září i nás čeká plavecký výcvik, naše  

oblíbené divadélko JOJO a především spousta legrace 

a zábavy s kamarády ze školky. 

Navštivte naše stránky: https://www.zsmsbudislav.cz/ 

Martina TOBKOVÁ

 

 

 

Z knihovny 

Začíná nám opět nový 

školní rok a moc se 

těšíme na návštěvu dětí 

a paní učitelek ze 

základní i mateřské 

školy.  

V září už nás navštívily 

děti z mateřinky. Jako 

pokaždé jsme si četli 

pohádku. Tentokrát to 

byla pohádka od pana 

spisovatele Miloše  

Macourka „O kočce a 

ušákovi“. A protože byl i 

srdíčkový den, hráli jsme 

si i se srdíčky. 

 

Alena BARTOŠOVÁ  



Milí spoluobčané,  

Letošní komunální volby v naší obci dopadly podle 

očekávání. Situace je stabilizovaná. Všechny služby, 

například sekání trávy podél komunikací, údržby 

veřejných prostranství, odhrnování sněhu, … fungují 

dobře. Jsou vidět výsledky: dokončená kanalizace, nové 

cesty, rekonstrukce školy a hasičské zbrojnice, chodníky, 

... Výsledky voleb potvrdily spokojenost většiny občanů. 

Již po několik volebních období se navazuje na záměry 

předchůdců, což šetří energii i finance. 

Jisté však je, že alespoň některé z věcí by se daly dělat 

jinak, lépe, či rychleji. Někdo třeba nemusí být 

s výsledkem voleb spokojen. To je v pořádku. Vždyť 

žijeme ve svobodné občanské společnosti. Je fajn říct 

svoje názory a postřehy. Nejen v soukromí, ale i na 

zastupitelstvu, nebo je možné do zastupitelstva rovnou 

kandidovat. Jinak nezbývá než nadávat, že „voni to dělaj 

blbě“. Kdo chce, hledá cesty, kdo nechce, nadává u „píva“. 

Pavel PEŠATA 

Sportovky 

Od září máme opět sraz každé úterý od 16:00 

za hezkého počasí na hřišti a v případě špatného počasí 

ve vnitřních prostorách. 

Pro koho jsou sportovky určeny? Pro děti od 5 let. 

Co nás na sportovkách čeká? Zaměření na všeobecnou 

pohybovou průpravu. Kolik sportovky stojí? Sportovky 

jsou pro děti zdarma.  

Kontakt: Jakub Dostál tel: 723 333 362 nebo email: 

jakub_dostal@seznam.cz 

S přáním krásného dne  

Ing. Jakub DOSTÁL 

Budislavský ženský klub  

Po roce se opět setkáváme ve zpravodaji. Poslední 

srpnová sobota, je "posvícení" pro náš klub žen už 

tradičně - Posvícenský fotbal v sukních. Na správném 

místě na fotbalovém hřišti ve správný okamžik ve 13:30 

hodin se sešli přátelé, kamarádi, fotbalisti, chataři 

i chalupáři. A to vím jistě, důvod byl jediný. Že to není 

jenom tak, každý kdo mohl fotbal kopal.  

Tento rok se na místě sestavily čtyři družstva. Letos, 

snad kam má paměť sahá, poprvé se neúčastnili hasiči 

a poprvé okusili kouzlo tohoto turnaje chataři 

s chalupáři v jednom. No a jak to nakonec dopadlo? 

Mimo bednu na bramborovém místě se umístili Pivníci. 

Na třetí pozici, tedy bronzové, skončili nováčci Chataři 

a chalupáři. Byli spokojení a těší se na příští rok. 

Stříbrná příčka patřila Ženám. Nejvyšší stupeň bedny 

obsadili Hambáři. 

Nad pravidly s píšťalkou dohlížel Václav Kališ 

a pomocným rozhodčím, tedy pravou rukou, byla Iva 

Kališová. 

Hráči vše brali s úsměvem na tváři, i když byli 

vylučováni za těžko identifikovatelné fauly. Fotbal měl 

všechno, co má mít. Kopaly se i penalty, a to s takovým 

nasazením, až v brankách vznikly velké džuzny (díry). 

Zvukem a hudbou nás provázel Jirka, tentokráte měl 

bohužel ze strany diváků a fanoušků fotbalu méně 

posluchačů. 

Počasí nám přálo, během dne bylo slunečno. Na večer 

nám obloha poslala kapky štěstí, že vše dobře dopadlo. 

Děkuji za veškerou pomoc, všem za účast a budeme 

doufat v podporu diváků i v nastalé lepší časy. Sejdeme 

se zase po roce. 

Klub žen Věra LOPOUROVÁ

mailto:jakub_dostal@seznam.cz


  



Léto v TJ Horní Újezd 

Před novou sezonou nás čekalo několik úkolů a akcí, které 
jsme si na léto naplánovali. Jednou z nejdůležitějších byla 
příprava přihlášek na sezonu 2022/2023. Jsme hrozně rádi, 
že se nám podařilo rozšířit počet mužstev, která budou 
v okresních soutěžích reprezentovat TJ Horní Újezd. 
Po dlouhé době budeme mít samostatný tým mladší 
přípravky (po dlouholeté spolupráci s Morašicemi se nám na 
Horňáku sešlo tolik dětí, že bychom měli být schopni tuto 
sezonu odehrát sami). Ve spolupráci s Morašicemi pokračují 
mužstva starší přípravky, mladších i starších žáků. Ve všech 
těchto kategoriích máme dětí tak akorát, doufejme, že nás 
nepotkají žádné potíže a celá sezona proběhne hladce. 
Velkou radost máme z toho, že se nám letos opět podařilo 
přihlásit dorost. Tým je opět spojen s Morašicemi a kluci 
budou hrát v počtu 8+1 na kratším hřišti. Naše šikovné 
dorostence bychom rádi postupně začlenili i do mužstva 
mužů, které bude hrát okresní přebor. Tolik k představení 
mužstev, která uvidíte na podzim běhat po našem hřišti.  

Dalším cílem pro léto bylo srovnání rohu hřiště u řeky 
směrem k Vísce. I přesto, že se cítíme býti spíše fotbalisty než 
zahradníky, musíme přiznat, že výsledek předčil naše 
očekávání. Vždy jde něco udělat lépe, a to platí i v tomto 
případě, nicméně dobrá věc se podařila a hřiště je zase 
o něco rovnější. Příroda nám pomohla, tráva se zazelenala 
a my tak mohli začít sezonu na našem hřišti a odpadli nám 
starosti s hledáním azylu. Poděkování patří všem členům 
za práci a hlavně nečlenům, kteří nám pomohli zapůjčením 
strojů, radou nebo jen tím, že jim nevadilo, že jsme hřiště 
kropili častěji než v minulosti. Velký díky patří obci Horní 
Újezd za zajištění hlíny. 

I letos jsme uspořádali Dětský sportovní den, již tradiční akci, 
kde si mohou děti vyzkoušet různé disciplíny jako chůze 
na chůdách, florbal, střelba na branku nebo jízdu na kole. 
Letos jsme pro více než 50 zúčastněných připravili i skákací 
hrad. Myslím, že se akce podařila a děti odcházely 
spokojené. 

Protože se nám stýskalo i po fotbale, tak jsme týden 
po dětském dnu uspořádali miniturnaj mužstev TJ Horní 
Újezd, který byl obdobou loňského zápasu „ženatí – 
svobodní“. Síly tedy poměřila mužstva mužů, dorostu a staré 
gardy. Hrálo se každý s každým, 2 x 20 minut, na kratší hřiště 
s ohledem na zmíněné úpravy. Představilo se tak dravé 
a běhavé mládí, zkušenější a takticky vyzrálejší muži a o něco 
více zkušení a mnohem méně běhaví hráči staré gardy. Akce 
jistě úspěšná, škoda jen o trochu menší návštěvy, než jsme 
čekali. 

Jako první začali trénovat muži, kteří již před miniturnajem 
vyběhli na hřiště a absolvovali první tréninkové jednotky od 
nového trenérského dua Jirka Fogl a Pavel Havlík. Muži se 
zúčastnili 23.7. Újezdského poháru, kde ale i díky slabší účasti 
obsadili 6. místo. Přátelák s Cerekvicí jim také nevyšel a po 
prohře 2:5 je čekal Pohár OFS v Čisté. Ani zde jsme neuspěli 
a po prohře 1:3 pro nás pohárová cesta končí. Na začátku 
soutěže k nám los moc přívětivý nebyl (v prvním kole nás 
čekal kvalitní tým z Bystrého (prohra), v prvním domácím 
utkání jsme remizovali s Jevíčkem a o týden později podlehli 
rezervě Dolního Újezdu, bohužel se nám nedařilo ani 
v Opatově nebo doma proti Dlouhé Loučce).  

Dorostenci začali trénovat spolu s muži a v polovině srpna 
zahájili svoji přípravu. Trenérem dorostu je Jirka Kučera 
a spolu se svými svěřenci je čekají soupeři z menší (Čistá, 
Němčice) i větší dálky (Tatenice, Svratka, Dlouhoňovice). 
Dorostenecké soutěže jsou obecně problematické, letošní 
ročník řízen OFS Ústí nad Orlicí a kluci se tak podívají i do 
jiných okresů. Všechna domácí utkání odehrají dorostenci 
na Horňáku. V prvním utkání jsme porazili souklubí Rváčova 
a Horního Bradla, podlehli jsme Řetové a dalším zápase 
porazili souklubí Semanín/Rybník. 

Žáci na Horním Újezdě a v Morašicích trénují samostatně. 
Naše mužstva začala přípravu v první polovině srpna pod 
vedením Pavla Beneše, Ivy Kvapilové a Vojty Havlíka. 
Docházka byla hodně ovlivněna prázdninami, takže 
se scházelo méně fotbalistů než bychom si přáli. Domácí 
utkání budou hrát žáci na Horňáku i v Morašicích. První 
utkání se nám nezdařila - starší podlehli souklubí Litomyšle 
s Čistou a mladší prohráli se společným týmem Jevíčka 
a Jaroměřic. Starší urvali bod v Pomezí a následně podlehli 
Borové. Mladší po volném kole porazili děvčata ze 
souklubí Jevíčka a Jaroměřic 

Starší přípravka trénuje od 1.8. pod vedením Fandy Bartoše, 
Honzy Kmoška a Vaška Žďáry. I v této kategorii ovlivnily 
docházku prázdniny, ale kluci a holky se vždy sešli 
v ucházejícím počtu a tréninky tak mají odpovídající úroveň. 
V prvním turnaji se našim reprezentantům nedařilo 
a nezískali ani bod, v dalším turnaji se umístila na druhém 
místě ze čtyř účastníků. 

Mladší přípravka, jediný samostatný mládežnický tým TJ 
Horní Újezd zahájila přípravu také na začátku srpna. 
Prázdniny úřadovali i zde, ale dětí chodí hodně a jejich zájem 
nás těší. Uvidíme, jak budou tréninkové jednotky probíhat 
v průběhu sezony. Trenéři jsou Zdeněk Beneš ml., 
Jan Vodehnal, Zdeněk Beneš st. a Jan Beneš. Mladší 
přípravka skončila na prvním turnaji třetí ze čtyř účastníků. 
Druhý turnaj naši mládežníci vyhráli. 

Předpřípravku tvoří děti od 4 let věku, které se učí 
koordinovat pohyby a zkouší, co všechno lze s tělem dělat. 
Děti lásce k pohybu učí Pavla Kyselová, Danča Holingerová 
a Zdeněk Beneš st. Na dětech je vidět, že je pohyb baví a po 
každém tréninku toho umí víc a víc.  

Pro všechny zájemce o fotbal ve všech kategoriích máme 
dveře otevřeny, přijďte se podívat, jak probíhají tréninky, 
zapojte se do nich a když vás to bude bavit, tak do toho 
pojďte s námi. Žádné náborové dny nepořádáme, kdykoliv 
zapojíme každého, kdo mezi nás přijde. Na začátku za to nic 
nechceme a když se vám u nás bude líbit, tak roční příspěvek 
stojí asi tolik jako dva obědy ve vesnické hospodě. Menší děti 
potřebují jen boty, pití a ze začátku, než si zvyknou 
přítomnost rodiče, prarodiče nebo sourozence. Větší děti 
a dospělí můžou dorazit i sami. Pro víc informací se ptejte 
osob zmíněných výše nebo kohokoli o kom víte, že se kolem 
hornoújezdského fotbalu pohybuje. 

Na hřišti s UMT hraje každé nedělní dopoledne nohejbal 
a hřiště je samozřejmě dostupné i široké veřejnosti 
za drobný poplatek. I nadále v kabinách funguje hospoda – 
přijďte ji navštívit a odreagovat se od běžných starostí, které 
na nás všude číhají. 



Ještě krátce k plánům na podzim – v první řadě chceme bez 
větších problémů odehrát všechna utkání a turnaje (pro 
představu to je celkem 43 zápasů a 14 turnajů přípravek). 
Dalším cílem je zorganizovat turnaj výběrů okresních 
fotbalových svazů Pardubického kraje U12, který 

spolupořádáme ve čtvrtek 6.10.2022 od 9:00. A určitě 
budeme přemýšlet nad nějakou kulturní akcí. 

Aktuální informace najdete na www.tjhorniujezd.cz, kde 
naleznete i kompletní rozpis utkání a turnajů. Utkání, která 
se odehrají na našem hřišti uvádím níže: 

 

Mladší přípravka: 
Neděle 2.10. 9:30 turnaj Horní Újezd 
 

Mladší žáci: 
Sobota 1.10. 10:00 Horní Újezd/Morašice – Sebranice 
Neděle 9.10. 10:00 Horní Újezd/Morašice – Borová 
 

Dorost: 
Neděle 23.10. 12:30 Horní Újezd/Morašice - TJ Hradec nad Svitavou 
Neděle 6.11. 12:00 Horní Újezd/Morašice - TJ Dlouhoňovice 
Neděle 13.11. 11:30 Horní Újezd/Morašice - Jevíčko/Jaroměřice 
 

Muži: 
Neděle 9.10. 15:00 Horní Újezd - Polička „B“ 
Neděle 23.10. 14:30 Horní Újezd - TJ Hradec nad Svitavou 
Neděle 6.11. 14:00 Horní Újezd - Boršov 
 
 

Vážení občané obce Budislav, 

dovolte mi tímto způsobem poděkovat za TJ Horní Újezd 
zastupitelstvu obce v čele se starostou panem Lubošem 
Šplíchalem za vynikající spolupráci během uplynulého 
volebního období. Děkujeme za všemožnou podporu jak 
finanční, materiální, tak hlavně lidskou. Věřím, že stejnou 
spokojenost a slova díků cítíte i Vy. Jsem přesvědčený, 
že se zastupitelstvu povedlo navázat na práci svých 

předchůdců a udělat z Budislavi místo, kde se lidem žije 
dobře. Těšíme se na spolupráci s novými zastupiteli a jsme 
přesvědčeni, že i jim se podaří naplnit jejich cíle a budeme 
rádi, když budou podporovat i nadále náš sportovní klub. 

Za TJ Horní Újezd Jan Beneš 

  

http://www.tjhorniujezd.cz/


  



                   SVATOMARTINSKÝ 

     LAMPIONOVÝ 

    PRŮVOD 
 

pátek 11. 11. 2022 od 17:00 
 

Sejdeme se u obecního úřadu na parkovišti, odtud se vydáme 

kolem Budislavi a Kamenných Sedlišť. 

Průvod zakončíme pod Hradiskem, kde se dozvíme, 

jak to vlastně bylo s tím svatým Martinem.       

BudiSlaváci 
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